
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LVI/22  

LVI sesja RM odbyta w dniu 25 listopada 2022  r. 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:10 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Bartłomiej Czaki 

4. Mariusz Damrat 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Adam Michalak 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tadeusz Szczepański 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LVI 

sesji RM ?  

Nie zgłoszono.  



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2022 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 



NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

Uchwała Nr LVI/400/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/401/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/402/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

działki nr: 275/7, 275/10, 275/38. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działki nr: 275/7, 275/10, 275/38. 

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/403/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Solec Kujawski z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

J. Żebrowska - Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich – przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy 

Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 



Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/404/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 

Solca Kujawskiego na 2023-2025. 

 

Ilona Organiak – Zastępca dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny dla Solca Kujawskiego na 2023-2025. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/405/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9).  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 



zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Ilona Organiak – Zastępca dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/406/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 10).  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

Ilona Organiak – Zastępca dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 



B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/407/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 11).  

 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Solec Kujawski w roku 

szkolnym 2021/2022. 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła ww. informację, która stanowi – 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Radni uwag do ww. informacji nie wnieśli. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego. 

 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru 

do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego. 



 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/408/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 13).  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 



NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

Uchwała Nr LVI/409/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 14).  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 3 listopada 2022 r. do organu 

właściwego. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 3 

listopada 2022 r. do organu właściwego. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Chojnacki, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr LVI/410/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 15).  

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Adam Michalak – zgłosił wnioski dot.: 



- doświetlenia przejścia przy ul. Kujawskiej, za siłownią w kierunku bloków, 

- naprawy chodnika w ul. Leśnej, na odcinku w kierunku Nadleśnictwa. Czy są plany, aby 

poprawić bezpieczeństwo mieszkańców na tym odcinku ?  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że jest 

opracowany projekt na budowę ścieżki rowerowej łącznie z chodnikiem na odcinku od 

Polomarketu do drogi krajowej nr 10. W pierwszym przetargu nie zgłosił się żaden 

Wykonawca, dlatego ponownie został ogłoszony przetarg. Budowa ścieżki rowerowej i 

chodnika będzie realizowana przy współudziale finansowym środków pochodzących z UE oraz 

z dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego i Starostwa Powiatu Bydgoskiego.  

W sprawie oświetlenia ul. Kujawskiej Burmistrz wyjaśniła, że konieczne jest opracowanie 

dokumentacji i wybudowanie oświetlenia na odcinku od przejazdu kolejowego do ul. 

Piłsudskiego, jeśli uda się pozyskać środki na ten cel. Zastanawiamy się też nad możliwością 

wzmocnienia istniejącego, jedynego oświetlenia w tym miejscu.   

Radny Adam Michalak – zasugerował, aby tymczasowo postawić w tym miejscu słupki ze 

światłem odblaskowym lub pomalowane farbą fluorescencyjną, bo naprawdę jest w tym 

miejscu ciemno i niebezpiecznie.  

Radna Agnieszka Dorawa – zgłosiła zapytanie na jakim etapie jest sprawa ustanowienia 

użytku ekologicznego źródliska w Wypaleniskach.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego odpowiedziała, że szczegóły w 

tej sprawie zostaną przekazane na kolejnej sesji.  

 

Radny Adam Michalak – podziękował Dyrektorowi SP Nr 4 za zorganizowanie, 

zaangażowanie i przygotowanie uroczystości otwarcia pawilonu dydaktycznego przy SP Nr 4. 

Dodał, że na zewnątrz postawiona została tablica z informacją o dofinansowaniu tej 

inwestycji ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, o których Pani Burmistrz na 

uroczystości otwarcia wg Radnego nie wspomniała.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego odpowiedziała, że na początku przemówienia 

powiedziała, że inwestycję dofinansowano ze środków zew. w wysokości 2 424 360 zł.  

 

Radny Andrzej Bąbka – Czy do końca tego roku zostanie zrealizowany program oświetlenia 

i doświetlenia Osiedla Leśnego ?   



T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego odpowiedziała, że realizowany jest on w dwóch 

etapach. Mamy zagwarantowane środki na ten cel, w drugim etapie będzie można już 

wystąpić już o zaliczki. Wnioski o płatność czekają na wysłanie. Oświetlenia sukcesywnie, 

zgodnie z planem będzie zatem realizowane.  

Burmistrz przekazała też informacje na temat budowy ul. Wiejskiej.    

B. Czaki – Przewodniczący RM - prośba o przybliżenie informacji na temat Placu Jana 

Pawła, na którym pojawiły się drewniane domki i planów z nimi związanych.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego odpowiedziała, że domki 

zostaną wyposażone w energię elektryczną, będą stały na rynku przez cały grudzień i styczeń. 

Zostaną użyczone osobom zainteresowanym korzystaniem z nich. 17 grudnia br. od godz. 

14.00 odbędzie się jarmark świąteczny. Będą stoiska oraz program artystyczny. Zachęciła do 

udziału. W budżecie na 2023 r. ujęto kwotę na zakup kolejnych dwóch takich domków oraz 

na zakup dużych parasoli z logiem Solca, stołów i siedziska.  

Pani Zastępca Burmistrza poinformowała również o: 

- sprawach związanych z dystrybucją węgla w Gminie, 

- wnioskach o wypłatę dodatków na opał takich jak: drewno, palet, olej, biomasę, gaz, które  

można składać do 30.11.2022 r.  

- wysokości cen energii elektrycznej (zachęciła do zapoznania się z ustawą z dnia 27 

października 2022 r. o środkach nadzwyczajnych mających na celu ograniczenie wysokości cen 

energii elektrycznej oraz wsparciu niektórych odbiorców w 2023 rok).  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – dodała, że zgodnie z ww. ustawą Gmina jest 

zobowiązana do zaoszczędzenia 10% energii elektrycznej. W przypadku nie wykazania 

oszczędności energii elektrycznej w okresie od 1.12.2022 r. do 31.12.2023 r. grozi nam kara w 

wysokości 20.000 zł. W związku z powyższym Zarządzeniem Burmistrza został powołany 

zespół, który ma czuwać nad ograniczaniem zużycia energii. Gmina chce wystąpić do PKP z 

pytaniem o możliwość ograniczenia oświetlenia peronów. Ograniczymy także  ilość i skrócimy 

czas ulicznych iluminacji świątecznych.  

Burmistrz dodała, że 29.11.2022 r. na posiedzeniu wspólnym komisji stałych RM oprócz 

omówienia budżetu Gminy na 2023 rok będzie także konieczność zastanowienia się wspólnie 

nad ustaleniem nowej stawki opłaty za odpady. 



B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował za gościnę i pogratulował Dyrektorowi SP Nr 

4 wspaniałego pawilonu. Podziękował także Radnym za tak liczny udział w uroczystości jego 

otwarcia.     

16. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 14.10. 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


